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Protokoll nr 13/2023 

Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih Tzu   
2023-11-07. 

Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Kathleen Berggren, Nils-Olof 

Bratt, Matz Andersson och Maria Frimodig. 

Suppleanter:  

Under Rapport från AK närvarar: Ingen från AK närvarar på detta möte. 

Under Rapport från UK närvarar: Magdalena Nilsson Kerttu. 

Anmält förhinder: Rose-Marie Johansson, Victoria Frimodig och Ulla Olsson 

Ej anmält förhinder:  

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Petra Forslund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Val av protokollförare 

Utsågs Kathleen Berggren 

§ 3 Val av justerare jämte ordförande 

Utsågs Matz Andersson. 

§ 4 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll nr 12 gicks igenom. Därefter godkändes protokollet och lades till handlingarna. 

§ 6 Rapporter 
a) Ekonomisk rapport 

Ingen ekonomisk rapport har kommit till detta möte då kassören är sjuk. 

 b) Rapport från ordförande 
Ordförande rapporterade om att brevet till CS (SKK centralstyrelse) är skickat. Vi fick stöd 

av 4 andra specialklubbar som ställde sig bakom vår skrivelse. 

c) Rapport från sekreterare 

Vi gick igenom inkommande post. Vi går igenom skrivelser på egna punkter i dagordningen. 

d) Rapport från medlemskordinatorn 
Medlemsantalet är 356 medlemmar.  

Arbetet med nya välkomstbrevet fortgår. 
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e) Rapport från AU 
AU-beslut att dra ner antalet utställningar från 8 st till 6 st från och med 2025. Anledningen 

är att vi inte har bemanning så att det räcker till för 8 utställningar. 

Mötet antog beslutet enligt ovan. 

f) Rapport från AK 
AK har skickat in material till julnumret av Shih Tzu Bulletin. 

Kommittén har svarat på mejl från medlemmar. 

g) Rapport från UK 

UK kommer att ta bort minnesanteckningarna från hemsidan. Man arbetar inte med möten 

på det sättet utan mer löpande, så minnesanteckningar är inte ett bra arbetssätt. Kommittén 

rapporterar till styrelsen på styrelsemötena så det får anses som rapportering även för våra 

medlemmar. 

Utställningarna 2025 är klara och ansökta hos SKK. 

Dubbelutställningen i Vilsta, 21 och 22 oktober blev lyckad. På grund av dubbelbokning av 

lokalen fick vi arrangera en kvällsutställning på lördagen och det gick väldigt bra.  

UK jobbar för att vi ska få en helårssponsor (foder) nästa år. Vi har det här året inte haft 

något sådan sponsor utan har fått ”ragga” foder inför varje utställning. 

Ringsekreterare är klara till de flesta av våra utställningar nästa år. UK arbetar vidare med 

de utställningar som fortfarande saknar ringsekreterare. 

Tibethund2.0. 

Vi diskuterade förutsättningarna för denna utställning och de gemensamma kostnaderna 

måste vara rättvist fördelade. 

Styrelsen ger UK mandat att sköta SSTs talan i Tibethundskommittén. 

h) Rapport från tidningsgruppen 
Arbetet med julnumret har påbörjats. Vi har dessvärre inte fått in många julannonser till 

detta nummer. 

 i) Rapport från webbansvarig 

Jobbar med att uppdatera Aks sida. Nils-Olof Bratt kommer att hjälpa till med detta.   

j) Rapport från kennelregistret 

Vi har en kennel som är tillbaka i vårt register igen. 

k) Rapport från aktivitetsansvariga 
Den digitala aktivitetskursen är avslutad och 3 ekipage är godkända och kommer att få 

diplom för sin insats. 

§ 7 RAS 
Det är problem med tabellerna som inte riktigt visar det vi vill. Nils-Olof Bratt kommer att 

göra om dessa. 

Vi kommer att ha ett separat styrelsemöte (när tabellerna är rätt) för att gå igenom RAS en 

sista gång, innan vi släpper ut versionen för påseende till medlemmarna. 
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§ 8 Brev från medlem – utställning 

Vi har diskuterat frågan med UK och vi kommer att svara medlemmen via mejl. 

§ 9 Reseersättning  
Vi vill förtydliga vad som ska gälla när man arbetar för klubben, exempelvis på en 

utställning. 

Beslut: Reseersättning utgår, endast efter styrelsebeslut, till den som blir ombedd att åka och 

arbeta för klubbens räkning, exempelvis på en utställning. Då gäller den faktiska kostnaden 

– man tankar sin bil innan man åker och tankar när man kommer hem igen – och skickar sen 

kvittot till kassören. Om man själv ställer ut sin hund på utställningen utgår ingen 

reseersättning.  

§ 10 Förslag från UK 
För att alla klubbens utställningar ska bli likvärdiga och lätta att arrangera har UK föreslagit 

följande priser som ett minimun på våra utställningar. 

Priser till alla BIR och BIM hundar (valp, junior, vuxen, veteran)  
Bästa hane 2-4 
Bästa tik 2-4 
Bästa Uppfödargrupp 
Bästa Avelsgrupp 
Ett mindre pris till alla deltagande valpar, ex leksak värd max 50 kr/st. 
 
Styrelsen tycker att det här är ett bra förslag med ett tillägg att BIS-valp ska ha en stor rosett. 
Om vi dessutom får skänkta priser till utställningarna går det att fylla på prisbordet till fler, 
men det här är vad som ska finnas på alla utställningar framöver. 
 
Beslut: Anta förslaget från UK angående priser på våra utställningar med tillägget att BIS-
valp ska få en stor rosett. 
Priser till alla BIR och BIM hundar (valp, junior, vuxen, veteran)  
Bästa hane 2-4 
Bästa tik 2-4 
Bästa Uppfödargrupp 
Bästa Avelsgrupp 
Ett mindre pris till alla deltagande valpar, ex leksak värd max 50 kr/st. 
 
Vi uppmärksammar våra sponsorer på våra sociala medier samt i våra utställnings-
kataloger. 
 
§ 11 Rasklubbstorget MyDog 2024 
På grund av för litet intresse från våra medlemmar kommer vi inte att ha någon rasmonter 

på MyDog 2024. 

§ 12 Brev från medlem 

AK skickar svar till medlem. 

§ 13 Hundfoder och hjärtsjukdom 
Vi har fått ett erbjudande om deltagande i ett forskningsprojekt gällande hundfoder och 

hjärtsjukdom. 

Vi lägger ut det här på hemsidan och facebook samt i Shih Tzu Bulletin så att våra 
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medlemmar ges möjlighet att delta.  

§ 14 Beslut 
Beslut: Reseersättning utgår, endast efter styrelsebeslut, till den som blir ombedd att åka och 

arbeta för klubbens räkning, exempelvis på en utställning. Då gäller den faktiska kostnaden 

– man tankar sin bil innan man åker och tankar när man kommer hem igen – och skickar sen 

kvittot till kassören. Om man själv ställer ut sin hund på utställningen utgår ingen 

reseersättning.  

Beslut: Anta förslaget från UK angående priser på våra utställningar med tillägget att BIS-
valp ska få en stor rosett. 
Priser till alla BIR och BIM hundar (valp, junior, vuxen, veteran)  
Bästa hane 2-4 
Bästa tik 2-4 
Bästa Uppfödargrupp 
Bästa Avelsgrupp 
Ett mindre pris till alla deltagande valpar, ex leksak värd max 50 kr/st. 
 
Beslut: Att dra ner antalet utställningar från 8 st till 6 st från och med 2025. Anledningen är 

att vi inte har bemanning så att det räcker till för 8 utställningar. 

§ 15 Övriga frågor 
Halloweenfikat/hundträffen i Kolbäck blev tyvärr inställd på grund av för få deltagare. 

Väldigt synd för vi hade stora planer för den dagen. 

§ 16 Nästa möte 

Via Teams den 5 december 2023 kl 18.30. 

§ 17 Avslutning 

Petra Forslund tackar för ett trevligt möte och avslutar sedan mötet. 

 

 

Vid protokollet 

Kathleen Berggren  

2023-11-08 

 

Petra Forslund Matz Andersson 

Ordförande Justerare 

 
 
 


